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Írásbeli választ igénylő kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 .§-a alapján „Biztosít-e forrásokat agrármarketing céljára a szaktárca?,,
címmel írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani .

Németh Imre
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrhoz

Tisztelt Miniszter úr !

A magyar termékek védelmét többek között a nemzeti termékek széles körű megismertetése,
az értékesítéshez szükséges hírverés lehetőségének a megteremtése szolgálja .

Kérdezem ezért Miniszter Urat

1 . Az FVM nyújtott-e be olyan támogatás iránti kérelmet az Európai Unióhoz, amelyet az
Európai Bizottság az agrártermékek promóciójának támogatására szánt?

2. Amennyiben ilyen pályázat nem került volna benyújtásra, agrármarketing céljára a
nemzeti forrásokból mennyit és milyen módon kíván felhasználni a tárca 2005 évben?

Várom Miniszter úr válaszát .
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országgyűlési képviselő


	page 1

